

In case of discrepancy between the English language original text and the French language translation, the English text shall prevail.

**JOINT MERGER PLAN
FOR THE CROSS-BORDER MERGER**

BETWEEN

**CELGENE AS
(SURVIVING COMPANY)**

AND

**Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.
(DISSOLVING COMPANY)**

21 September 2023

This joint merger plan (the "**Merger Plan**") is entered into on 21 September 2023 by the board of directors and board of managers, respectively, of:

- (i) Celgene AS, a private limited liability company, organized under Norwegian law with business registration number 891 297 262 ("**Surviving Company**" or "**Celgene**"); and
- (ii) Bristol-Myers Squibb Norway Ltd., a private limited liability company (*société à responsabilité limitée*), organized and existing under the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, having its registered office at 17, Boulevard F.W. Raiffeisen, L-2411 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, and registered with the Luxembourg Trade and Companies Register (*R.C.S. Luxembourg*) under number B280180 ("**Dissolving Company**" or "**BMS**").

Jointly the "**Parties**" or "**Companies**".

1 INTRODUCTION

This Merger Plan is entered into as part of a reorganization. The purpose of the merger is to integrate the Norwegian operations of the former Celgene Group and the BMS Group, and to continue the combined Norwegian business operations in one legal entity.

On this background, the board of directors of the Surviving Company and the board of managers of the Dissolving Company propose to merge the Dissolving

**PROJET COMMUN DE FUSION
POUR LA FUSION TRANSFRONTALIÈRE**

ENTRE

**CELGENE AS
(LA SOCIETE SURVIVANTE)**

ET

**Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.
(LA SOCIETE DISSOUTE)**

21 septembre 2023

Le présent projet commun de fusion (le "**Plan de Fusion**") est conclu le 21 septembre 2023 par le conseil d'administration et le collège de gérance, respectivement, de :

- (i) Celgene AS, une société à responsabilité limitée de droit norvégien, immatriculée sous le numéro 891 297 262 ("**Société Survivante**" ou "**Celgene**"); et
- (ii) Bristol-Myers Squibb Norway Ltd., une société à responsabilité limitée, organisée et existante en vertu des lois du Grand-Duché de Luxembourg, ayant son siège social au 17, Boulevard F.W. Raiffeisen, L-2411 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, et immatriculée auprès du Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg (*R.C.S. Luxembourg*) sous le numéro B280180 ("**Société Dissoute**" ou "**BMS**").

Conjointement les "**Parties**" ou les "**Sociétés**".

1 INTRODUCTION

Le présent Plan de Fusion est conclu dans le cadre d'une réorganisation. L'objectif de la fusion est d'intégrer les activités norvégiennes de l'ancien groupe Celgene et du groupe BMS, et de poursuivre les activités norvégiennes combinées au sein d'une seule entité juridique.

Dans ce contexte, le conseil d'administration de la Société Survivante et le collège de gérance de la Société Dissoute proposent de fusionner la Société Dissoute avec la Société

Company with the Surviving Company by way of a simplified cross-border vertical merger, whereby:

- (i) the Dissolving Company will be dissolved and cease to exist without going into liquidation; and
- (ii) the Surviving Company will acquire all the assets and liabilities of the Dissolving Company by way of universal succession by operation of law.

The aforementioned merger will hereinafter be referred to as the “**Cross-Border Merger**”.

The Cross-Border Merger will be implemented in accordance with:

- (i) the provisions contained in the Directive (EU) 2017/1132 of the European Parliament and of the Council of 14 June 2017 relating to certain aspects of company law, in particular the provisions on cross-border mergers of limited liability companies therein (the “**Cross-Border Merger Directive**”), as such having been implemented into the laws of the Grand Duchy of Luxembourg and Norway;
- (ii) the provisions of article 1020-1 and following of the Luxembourg law of 10 August 1915 on Commercial Companies, as amended (the “**Luxembourg Company Law**”);
- (iii) the Norwegian Public Limited Companies Act section 13-25 following, cf. the Norwegian Public Limited Companies Act section 13-36 (the “**Norwegian Companies Act**”) as prescribed by the Norwegian Private Limited Companies Act section 13-25;
- (iv) the rules on tax free mergers in the Norwegian Tax Act section 11-11; and
- (v) the provisions of the Merger Plan.

The Surviving Company is the sole shareholder of the Dissolving Company.

Section 13-16 of the Norwegian Companies Act requires the Merger Plan to be signed by each member of the board of directors of the Surviving Company and by each member of the board of managers of the Dissolving Company.

Survivante par le biais d'une fusion verticale transfrontalière simplifiée par laquelle:

- (i) la Société Dissoute sera dissoute et cessera d'exister sans entrer en liquidation ; et
- (ii) la Société Survivante acquerra tous les actifs et passifs de la Société Dissoute par voie de succession universelle de plein droit.

La fusion susmentionnée est ci-après dénommée “**Fusion Transfrontalière**”.

La Fusion Transfrontalière sera mise en œuvre conformément :

- (i) aux dispositions contenues dans la Directive (UE) 2017/1132 du Parlement européen et du Conseil du 14 juin 2017 relative à certains aspects du droit des sociétés, en particulier les dispositions relatives aux fusions transfrontalières de sociétés à responsabilité limitée y figurant (la “**Directive sur les Fusions Transfrontalières**”), telles qu'elles ont été transposées dans les lois du Grand-Duché de Luxembourg et de la Norvège;
- (ii) aux dispositions des articles 1020-1 et suivants de la loi luxembourgeoise du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle qu'amendée (la “**Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés**”);
- (iii) à la Loi Norvégienne sur les Sociétés à Responsabilité Limitée section 13-25, cf. la Loi Norvégienne sur les Sociétés à Responsabilité Limitée section 13-36 (la “**Loi Norvégienne sur les Sociétés**”) telle que prescrite par la Loi Norvégienne sur les Sociétés à Responsabilité Limitée section 13-25;
- (iv) aux règles relatives aux fusions en franchise d'impôt énoncées à l'article 11-11 de la Loi Fiscale Norvégienne ; et
- (v) aux provisions du Plan de Fusion.

La Société Survivante est l'unique associé de la Société Dissoute.

L'article 13-16 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés exige que le Plan de Fusion soit signé par chaque membre du conseil d'administration de la Société Survivante et par chaque membre du collège de gérance de la Société Dissoute.

2 THE MERGING COMPANIES

(i) The Surviving Company

Celgene AS is a private limited liability company, as defined in the Norwegian Private Limited Liability Companies Act section 1-1, incorporated under the laws of Norway, having its registered address at Lysaker Torg 35, 1366 Lysaker, Norway in Bærum municipality, Norway, registered with the Norwegian Register of Business Enterprises under business registration number 891 297 262.

The Surviving Company owns all the issued shares of the Dissolving Company.

The Surviving Company will change its corporate name into "**Bristol-Myers Squibb Norway AS**" as part of and further to the completion of the Cross-Border Merger.

The legal form and the address of the registered office of the Surviving Company will remain unchanged following the completion of the Cross-Border Merger.

(ii) The Dissolving Company

Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. is a private limited liability company (*société à responsabilité limitée*), organized and existing under the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, having its registered office at 17, Boulevard F.W. Raiffeisen, L-2411 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, and registered with the Luxembourg Trade and Companies Register (*R.C.S. Luxembourg*) under number B280180.

The Dissolving Company is wholly owned by the Surviving Company.

3 ARTICLES OF ASSOCIATION

The articles of association of the Surviving Company were last amended on 20 September 2023. The current text of the articles of association of the Surviving Company as they currently read, worded in Norwegian, English and French versions, is attached hereto as Appendix 1.

2 LES SOCIETES FUSIONNANTES

(i) La Société Survivante

Celgene AS est une société à responsabilité limitée, telle que définie dans la section 1-1 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés à Responsabilité Limitée, constituée en vertu des lois norvégiennes, dont l'adresse est Lysaker Torg 35, 1366 Lysaker, Norvège dans la municipalité de Bærum, Norvège, enregistrée au Registre Norvégien des Sociétés Commerciales sous le numéro d'immatriculation 891 297 262.

La Société Survivante détient toutes les parts sociales émises par la Société Dissoute.

La Société Survivante changera sa dénomination sociale en "**Bristol-Myers Squibb Norway AS**" dans le cadre et à la suite de la réalisation de la Fusion Transfrontalière.

La forme juridique et l'adresse du siège social de la Société Survivante resteront inchangées après la réalisation de la Fusion Transfrontalière.

(ii) La Société Dissoute

Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. est une société à responsabilité limitée, organisée et existante en vertu des lois du Grand-Duché de Luxembourg, ayant son siège social au 17, Boulevard F.W. Raiffeisen, L-2411 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, et immatriculée auprès du Registre de Commerce et des Sociétés du Luxembourg (*R.C.S. Luxembourg*) sous le numéro B280180.

La Société Dissoute est intégralement détenue par la Société Survivante.

3 STATUTS

Les statuts de la Société Survivante ont été modifiés pour la dernière fois le 20 septembre 2023. Le texte actuel des statuts de la Société Survivante, rédigé en norvégien, en anglais et en français, est joint en Annexe 1.

The abovementioned articles of association of the Surviving Company will, but for a change of company name, not be amended in connection with this Cross-Border Merger meaning that the articles of association of the Surviving Company will be as set out in Appendix 1.

The current text of the articles of association of the Dissolving Company as they currently read, worded in English and French, is attached hereto as Appendix 2.

4 DESCRIPTION OF THE CROSS-BORDER MERGER

The completion of this Cross-Border Merger shall take place according to the provisions applicable to cross-border mergers of parent companies and wholly owned subsidiaries in accordance with the Norwegian Companies Act sections 13-36, cf. sections 13-25 – 13-36, read in conjunction with 13-25 of the Norwegian Private Limited Liability Companies Act, and article 1023-1 of the Luxembourg Company Law.

The Cross-Border Merger involves an automatic transfer of all assets, rights and obligations as a whole of the Dissolving Company to the Surviving Company and a dissolution without liquidation and deregistration from the Luxembourg Trade and Companies Register (*R.C.S. Luxembourg*). All employees of the Dissolving Company will also be transferred to the Surviving Company.

The Surviving Company shall become, as a result of the Cross-Border Merger, the sole and full owner of the assets of the Dissolving Company and will assume all of its liabilities, of any kind whatsoever, carry out all obligations of whatever kind and execute all ongoing agreements of the Dissolving Company as it shall be subrogated to all rights and obligations thereunder.

All books and records of the Dissolving Company, including but not limited to constitutional documents, registers of shares, corporate resolutions, tax filings with attachments, related archives, originals of deeds, agreements and titles of ownership of the Dissolving Company, shall be transferred and kept at the registered office of the Surviving Company for a period of five years from the effective date of the Cross-Border Merger.

5 MERGER CONSIDERATION

The Cross-Border Merger will be carried out without consideration of any form (notably without issuance of shares by the Surviving Company) in accordance with the Norwegian Companies Act sections 13-36 pursuant to the Norwegian Private Limited Liability Companies Act sections 13-25 and article 1023-1 of the Luxembourg

Les statuts susmentionnés de la Société Survivante ne seront pas modifiés dans le cadre de la Fusion Transfrontalière, à l'exception d'un changement de dénomination sociale, ce qui signifie que les statuts de la Société Survivante seront tels qu'ils figurent en Annexe 1.

Le texte actuel des statuts de la Société Dissoute, tel qu'il se présente actuellement, rédigé en anglais et en français, est joint en Annexe 2.

4 DESCRIPTION DE LA FUSION TRANSFRONTALIERE

La réalisation de cette Fusion Transfrontalière se fera conformément aux dispositions applicables aux fusions transfrontalières de sociétés mères et de filiales intégralement détenues conformément à la Loi Norvégienne sur les Sociétés, sections 13-36, cf. sections 13-25 - 13-36, lues conjointement avec 13-25 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés à Responsabilité Limitée, et à l'article 1023-1 de la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés.

La Fusion Transfrontalière implique un transfert automatique de l'ensemble des actifs, droits et obligations de la Société Dissoute à la Société Survivante, ainsi qu'une dissolution sans liquidation et une radiation du Registre de Commerce et des Sociétés du Luxembourg (*R.C.S. Luxembourg*). Tous les employés de la Société Dissoute seront également transférés à la Société Survivante.

La Société Survivante deviendra, à la suite de la Fusion Transfrontalière, le seul et plein propriétaire des actifs de la Société Dissoute et assumera toutes ses responsabilités, de quelque nature que ce soit, exécutera toutes les obligations de quelque nature que ce soit et exécutera tous les accords en cours de la Société Dissoute car elle sera subrogée dans tous les droits et obligations qui en découlent.

Tous les livres et registres de la Société Dissoute, y compris, mais sans s'y limiter, les documents constitutifs, les registres de parts sociales, les résolutions de la société, les déclarations fiscales avec leurs annexes, les archives connexes, les originaux des actes, les accords et les titres de propriété de la Société Dissoute, seront transférés et conservés au siège social de la Société Survivante pendant une période de cinq ans à compter de la date d'effet de la Fusion Transfrontalière.

5 CONTREPARTIE DE LA FUSION

La Fusion Transfrontalière sera réalisée sans contrepartie d'aucune sorte (notamment sans émission d'actions par la Société Survivante) conformément à la Loi Norvégienne sur les Sociétés sections 13-36 en vertu de la Loi Norvégienne sur les Sociétés à Responsabilité Limitée sections 13-25 et

Company Law.

6 CORPORATE IMPLEMENTATION

As the Surviving Company is governed by Norwegian law, the Cross-Border Merger shall take legal effect on the date when the Cross-Border Merger is registered with the Norwegian Register of Business Enterprises, cf. the Norwegian Companies Act section 13-25 referring to the Norwegian Companies Act section 13-32.

7 TAX EFFECT

The Cross-Border Merger shall be carried out with tax continuity and will not have any tax consequences, pursuant to the provisions of chapter 11 of the Norwegian Tax Act.

8 ACCOUNTING EFFECT

The Cross-Border Merger shall have effect for accounting purposes on 1 January 2024. The operations and transactions of the Dissolving Company shall therefore be treated for accounting purposes as being carried out on behalf of the Surviving Company as from 1 January 2024.

The Cross-Border Merger will be accounted for according to the principle of continuity as per the Norwegian Accounting Act.

9 VALUATION OF ASSETS AND LIABILITIES

The accounting/financial year of each of the Companies runs from 1 January to 31 December of each year.

As the Surviving Company is the sole shareholder of the Dissolving Company, no exchange ratio nor terms of allotment of shares or securities, are required or are applicable in exchange for all the assets and liabilities by the Dissolving Company.

The Cross-Border Merger is based on continuity for accounting purposes (i.e. book values). The book value of the assets and liabilities which are transferred from the Dissolving Company to the Surviving Company as a result of the Cross-Border Merger is made in accordance with the interim accounts as of 30 June 2023.

The terms of the Cross-Border Merger have been established on the basis of the same accounts.

10 SPECIAL RIGHTS

No shareholders or other holder of rights in the Dissolving Company or the Surviving Company shall receive or hold any special rights as mentioned in the Norwegian

de l'article 1023-1 de la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés.

6 MISE EN ŒUVRE PAR LES SOCIÉTÉS

La Société Survivante étant régie par le droit norvégien, la Fusion Transfrontalière prendra effet à la date à laquelle la Fusion Transfrontalière sera enregistrée au Registre Norvégien des Sociétés, cf. la section 13-25 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés se référant à la section 13-32 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés.

7 CONSEQUENCE FISCALE

La Fusion Transfrontalière sera réalisée dans la continuité fiscale et n'aura pas de conséquences fiscales, conformément aux dispositions du chapitre 11 de la Loi Fiscale Norvégienne.

8 EFFET COMPTABLE

La Fusion Transfrontalière prendra effet, à des fins comptables, le 1er janvier 2024. Les opérations et transactions de la Société Dissoute seront donc traitées à des fins comptables comme étant effectuées pour le compte de la Société Survivante à partir du 1er janvier 2024.

La Fusion Transfrontalière sera comptabilisée selon le principe de continuité, conformément à la Loi Norvégienne sur la Comptabilité.

9 EVALUATION DES ACTIFS ET DES PASSIFS

L'exercice comptable/financier de chacune des Sociétés va du 1er janvier au 31 décembre de chaque année.

La Société Survivante étant l'unique associé de la Société Dissoute, aucun ratio d'échange ni aucune condition d'attribution d'actions ou de titres ne sont requis ou applicables à l'échange de tous les actifs et passifs par la Société Dissoute.

La Fusion Transfrontalière est basée sur la continuité à des fins comptables (c'est-à-dire la valeur comptable). La valeur comptable des actifs et des passifs qui sont transférés de la Société Dissoute à la Société Survivante à la suite de la Fusion Transfrontalière est établie conformément aux comptes intermédiaires au 30 juin 2023.

Les conditions de la Fusion Transfrontalière ont été établies sur la base des mêmes comptes.

10 DROITS SPECIAUX

Aucun actionnaire ou autre détenteur de droits dans la Société Dissoute ou la Société Survivante ne recevra ou ne détiendra de droits spéciaux tels que mentionnés dans la Loi Norvégienne sur les Sociétés, sections 13-26 (2) no. 7 et

Companies Act sections 13-26 (2) no. 7 and in article 1021-11 of the Luxembourg Company Law.

There exist no rights as mentioned in the Norwegian Companies Act sections 11-1, 11-10 and 11-12 or other special rights in the Dissolving Company or the Surviving Company pursuant to the Norwegian Companies Act sections 13-26 (2) and in article 1021-1 (2) 6° of the Luxembourg Company Law.

No members of the executive management, board of managers or board of directors, respectively, of the Dissolving Company or the Surviving Company nor any independent valuation experts shall receive any special rights or advantages in connection with the Cross-Border Merger as mentioned in the Norwegian Companies Act sections 13-26 (2) no. 8 and in article 1021-1 (2) 7° of the Luxembourg Company Law.

11 IMPACT ON EMPLOYEES AND EMPLOYMENT FROM THE CROSS-BORDER MERGER

The employees of the Dissolving Company are transferred to the Surviving Company with unchanged wages and individual rights.

The employees in the Surviving Company will not be affected by the Cross-Border Merger and shall continue their employment with unchanged wages and rights.

All employees will be informed of the Cross-Border Merger and allowed to discuss and comment on the Cross-Border Merger in accordance with the provisions of the Norwegian Companies Act and the Norwegian Working Environment Act.

The Merging Companies are not subject to the rules referred to in article 133 of the Cross-Border Merger Directive relating to employee participation and therefore no arrangements with respect to employee participation have to be made under this directive.

After the completion of the Cross-Border Merger, restructuring measures may be necessary to deal with the staffing situation. Any measures shall be implemented in accordance with the rules following the Norwegian Working Environment Act.

12 FILING OF THE MERGER PLAN

Pursuant to section 13-3 of the Norwegian Companies Act, this Merger Plan shall be signed by the board of managers and board of directors, respectively, of the Dissolving Company and the Surviving Company. The

dans l'article 1021-11 de la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés.

Il n'existe aucun droit mentionné dans les sections 11-1, 11-10 et 11-12 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés ou d'autres droits spéciaux dans la Société Dissoute ou la Société Survivante en vertu des sections 13-26 (2) de la Loi Norvégienne sur les Sociétés et de l'article 1021-1 (2) 6° de la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés.

Aucun membre de la direction générale, du collège de gérance ou du conseil d'administration, respectivement, de la Société Dissoute ou de la Société Survivante, ni aucun expert en évaluation indépendant ne recevra de droits ou d'avantages spéciaux en relation avec la Fusion Transfrontalière, comme mentionné dans la Loi Norvégienne sur les Sociétés, section 13-26 (2) no. 8 et dans l'article 1021-1 (2) 7° de la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés.

11 IMPACT DE LA FUSION TRANSFRONTALIÈRE SUR LES SALARIÉS ET L'EMPLOI

Les employés de la Société Dissoute sont transférés à la Société Survivante avec des salaires et des droits individuels inchangés.

Les employés de la Société Survivante ne seront pas affectés par la Fusion Transfrontalière et continueront à travailler avec les salaires et les droits inchangés.

Tous les employés seront informés de la Fusion Transfrontalière et autorisés à discuter et à commenter la Fusion Transfrontalière conformément aux dispositions de la Loi Norvégienne sur les Sociétés et de la Loi Norvégienne sur l'Environnement de Travail.

Les Sociétés Fusionnantes ne sont pas soumises aux règles visées à l'article 133 de la Directive sur les Fusions Transfrontalières concernant la participation des employés et par conséquent aucun arrangement concernant la participation des employés ne doit être pris en vertu de cette directive.

Après la réalisation de la Fusion Transfrontalière, des mesures de restructuration peuvent s'avérer nécessaires pour faire face à la situation en matière de personnel. Ces mesures seront mises en œuvre conformément aux dispositions de la Loi Norvégienne sur l'Environnement de Travail.

12 DEPOT DU PLAN DE FUSION

Conformément à la section 13-3 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés, le présent Plan de Fusion sera signé par le collège de gérance et le conseil d'administration, respectivement, de la Société Dissoute et de la Société

Merger Plan, including attachments, will be filed with the Norwegian Register of Business Enterprises (Bronnoysund, Norway), cf. section 13-13 of the Norwegian Companies Act.

Pursuant to article 1021-2 of the Luxembourg Company Law, this Merger Plan shall be filed with the Luxembourg Trade and Companies Register (*R.C.S. Luxembourg*) and published on the Luxembourg electronic platform for the official publication of documents relating to companies and associations (Luxembourg RESA) at least one month before the date of the shareholder's general meetings of the Companies which are to decide on the Cross-Border Merger (as referred to below in article 13 of the Merger Plan).

13 APPROVAL OF THE CROSS-BORDER MERGER

The Cross-Border Merger shall be approved by the Surviving Company as the sole shareholder of the Dissolving Company at an extraordinary general meeting of the Dissolving Company to be held in front of a Luxembourg notary (the "**Dissolving Company EGM**") at the earliest one month after the Merger Plan has been published by the Luxembourg RESA.

The Cross-Border Merger shall be approved by the general meeting of the Surviving Company at the earliest one month after the Merger Plan has been published by the Norwegian Register of Business Enterprises.

14 RIGHTS OF CREDITORS OF THE COMPANIES

According to the Luxembourg Company Law, upon the completion of the Cross-Border Merger, the creditors of the Dissolving Company shall become the creditors of the Surviving Company. Thus, the Cross-Border Merger shall not adversely affect the rights of the creditors of the Dissolving Company, including the amount, terms and conditions, as well as circumstances of their claims.

The creditors of the Companies will benefit from all the protections and recourses as provided for by the Luxembourg Company Law. In particular, according to article 1021-9 of the Luxembourg Company Law, the creditors of the Companies, whose claims predate the date of publication in the Luxembourg RESA of the minutes of the Dissolving Company EGM having approved the Cross-Border Merger, may, notwithstanding any agreement to the contrary, within 2 (two) months after the said publication, apply to the competent court to obtain adequate safeguard or collateral for any matured and

Survivante. Le Plan de Fusion, y compris les annexes, sera déposé au Registre Norvégien des Sociétés (Bronnoysund, Norvège), cf. section 13-13 de la Loi Norvégienne sur les Sociétés.

Conformément à l'article 1021-2 de la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés, le présent Plan de Fusion sera déposé au Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg (R.C.S. Luxembourg) et publié sur la plateforme électronique luxembourgeoise pour la publication officielle des documents relatifs aux sociétés et associations (Luxembourg RESA) au moins un mois avant la date des assemblées générales des actionnaires des Sociétés qui doivent décider de la Fusion Transfrontalière (telles que visées ci-dessous à l'article 13 du Plan de Fusion).

13 APPROBATION DE LA FUSION TRANSFRONTALIERE

La Fusion Transfrontalière doit être approuvée par la Société Survivante en tant qu'associé unique de la Société Dissoute lors d'une assemblée générale extraordinaire de la Société Dissoute qui se tiendra devant un notaire luxembourgeois (l'"**AGE de la Société Dissoute**") au plus tôt un mois après que le Plan de Fusion ait été publié par le RESA luxembourgeoise.

La Fusion Transfrontalière doit être approuvée par l'assemblée générale de la Société Survivante au plus tôt un mois après la publication du Plan de Fusion par le Registre Norvégien des Entreprises.

14 DROITS DES CREANCIERS DES SOCIETES

Conformément à la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés, à la réalisation de la Fusion Transfrontalière, les créanciers de la Société Dissoute deviendront les créanciers de la Société Survivante. Par conséquent, la Fusion Transfrontalière n'affectera pas les droits des créanciers de la Société Dissoute, y compris le montant, les termes et conditions, ainsi que les circonstances de leurs créances.

Les créanciers des Sociétés bénéficieront de toutes les protections et de tous les recours prévus par la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés. En particulier, conformément à l'article 1021-9 de la Loi Luxembourgeoise sur les Sociétés, les créanciers des Sociétés, dont les créances sont antérieures à la date de publication au Luxembourg RESA du procès-verbal de l'AGE de la Société Dissoute ayant approuvé la Fusion Transfrontalière, peuvent, nonobstant toute convention contraire, dans les 2 (deux) mois suivant ladite publication, demander au tribunal compétent d'obtenir une sauvegarde ou une garantie adéquate pour toutes les dettes échues et

unmatured debts, where the Cross-Border Merger would make such protection necessary.

In that context, the creditors of the Companies may send any request to and obtain any additional information free of charge at the address of the respective registered office of each of the Companies mentioned in article 2 of the Merger Plan.

Under the Norwegian Companies Act, any creditor of either of the Merging Companies is protected through the regulations regarding notice of creditors as set forth in sections 13-15 and 13-16 of the Companies Act. The Surviving Company will, by operation of law, assume all debts and liabilities of the Dissolving Company. The creditors of the Dissolving Company will have the same level of coverage after the Merger, then towards the Surviving Company.

15 APPENDICES

The following appendices are attached to the Merger Plan:

1. Articles of association for the Surviving Company;
2. Articles of association for the Dissolving Company;
3. Annual accounts, annual reports and auditors reports for Surviving Company for 2020, 2021 and 2022; and
4. Board report on the Cross-Border Merger from the board of directors of the Surviving Company (it being specified that the report on the Cross-Border Merger from the board of managers of the Dissolving Company has been waived by the shareholders of the Companies).

non échues, lorsque la Fusion Transfrontalière rendrait une telle protection nécessaire.

Dans ce contexte, les créanciers des Sociétés peuvent adresser toute demande et obtenir toute information complémentaire gratuitement à l'adresse du siège social respectif de chacune des Sociétés mentionnées à l'article 2 du Plan de Fusion.

En vertu de la Loi Norvégienne sur les Sociétés, tout créancier de l'une ou l'autre des Sociétés Fusionnantes est protégé par les réglementations relatives à la notification des créanciers, telles que définies dans les sections 13-15 et 13-16 de la Loi sur les Sociétés. La Société Survivante assumera, de plein droit, toutes les dettes et tous les engagements de la Société Dissoute. Les créanciers de la Société Dissoute bénéficieront du même niveau de couverture après la Fusion qu'à l'égard de la Société Survivante.

15 ANNEXES

Les annexes suivantes sont jointes au Plan de Fusion:

1. Statuts de la Société Fusionnante ;
2. Statuts de la Société Dissoute ;
3. Comptes annuels, rapports annuels et rapports des commissaires aux comptes de la Société Survivante pour 2020, 2021 et 2022 ; et
4. Rapport du conseil d'administration de la Société Survivante sur la Fusion Transfrontalière (étant précisé que les actionnaires des sociétés ont renoncé au rapport du collège de gérance de la Société Dissoute sur la Fusion Transfrontalière).

Signature page follows* / *Suit la page de signatures

**Signature page of the Merger Plan between Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. * /
*Page de signatures du Plan de Fusion entre Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. **

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of directors of Celgene AS / Le conseil d'administration de Celgene AS



Hilde Mangseth Bech

*Chair of the Board / Président
du conseil d'administration*

Abdelhamid Chaaibi

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

Jörg Boris Schulze

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of managers of Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. / Le collège de gérance de Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.

Yvonne Malone
Manager / Gérante

Giovanni Incardona
Manager / Gérant

Sandra Ramos-Alves
Manager / Gérante

**Signature page of the Merger Plan between Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.* /
*Page de signatures du Plan de Fusion entre Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.**

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of directors of Celgene AS / Le conseil d'administration de Celgene AS

Hilde Mangseth Bech

*Chair of the Board / Président
du conseil d'administration*

Abdelhamid Chaaibi

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

Jörg Boris Schulze

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of managers of Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. / Le collège de gérance de Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.

Yvonne Malone
Manager / Gérante

Giovanni Incardona
Manager / Gérant

Sandra Ramos-Alves
Manager / Gérante

**Signature page of the Merger Plan between Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.* /
*Page de signatures du Plan de Fusion entre Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.**

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of directors of Celgene AS / Le conseil d'administration de Celgene AS

Hilde Mangseth Bech

*Chair of the Board / Président
du conseil d'administration*

Abdelhamid Chaaibi

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

Jörg Boris Schulze

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of managers of Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. / Le collège de gérance de Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.



Yvonne Malone
Manager / Gérante

Giovanni Incardona
Manager / Gérant

Sandra Ramos-Alves
Manager / Gérante

**Signature page of the Merger Plan between Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.* /
*Page de signatures du Plan de Fusion entre Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.**

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of directors of Celgene AS / Le conseil d'administration de Celgene AS

Hilde Mangseth Bech

*Chair of the Board / Président
du conseil d'administration*

Abdelhamid Chaaibi

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

Jörg Boris Schulze

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of managers of Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. / Le collège de gérance de Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.

Yvonne Malone
Manager / Gérante

Sandra Ramos-Alves
Manager / Gérante



Giovanni Incardona
Manager / Gérant

**Signature page of the Merger Plan between Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.* /
*Page de signatures du Plan de Fusion entre Celgene AS and Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.**

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of directors of Celgene AS / Le conseil d'administration de Celgene AS

Hilde Mangseth Bech

*Chair of the Board / Président
du conseil d'administration*

Abdelhamid Chaaibi

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

Jörg Boris Schulze

*Board member / Membre du
conseil d'administration*

21 September 2023 / 21 septembre 2023

The board of managers of Bristol-Myers Squibb Norway Ltd. / Le collège de gérance de Bristol-Myers Squibb Norway Ltd.

Yvonne Malone

Manager / Gérante

Sandra Ramos-Alves
Sandra Ramos-Alves

Manager / Gérante

Giovanni Incardona

Manager / Gérant